
Z A P I S N I K

sa 15. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 22. prosinca 2014. godine u 
prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 17,00 sati.

Sjednicu  je  otvorio  Valter  Poropat,  predsjednik  Gradskog  vijeća  koji  je  sjednici  i 
predsjedavao. Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Miilanović Ružić, pročelnici Ureda 
Grada da izvrši prozivku vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina.
Jasmina Milanović  Ružić,  pročelnica  Ureda Grada,   prozivkom vijećnika  Gradskog vijeća 
Grada Labina utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 17,00 sati  prisustvuje 17 
vijećnika  i  to:  Mladen  Bastijanić  (KLGB Mladena  Bastijanića),  Valter  Glavičić  (IDS-HSU-
HNS), Valdi Gobo (SDP), Jasmina Gruičić (SDP), Rasim Halilović (BDSH), Klaudio Korva 
(KLGB Silvana Vlačića), Darko Martinović (KLGB Darka Martinovića), Alda Miletić (IDS-HSU-
HNS), Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), Giuliano Milevoj (IDS-HSU-HNS), Daniel Mohorović 
(SDP),  Federika  Mohorović  (IDS-HSU-HNS),  Josip  Mohorović  (IDS-HSU-HNS),  William 
Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), Valter Poropat (IDS-HSU-HNS), Silvano Vlačić (KLGB 
Silvana Vlačića), Marin Zagrić (IDS-HSU-HNS).
Pored vijećnika  Gradskog vijeća sjednici  su prisustvovali:  Tulio Demetlika,  Gradonačelnik 
Grada  Labina,  Eni  Modrušan,  zamjenica  Gradonačelnika,  Zoran  Rajković,  zamjenik 
Gradonačelnika,  Jasmina  Milanović  Ružić,  pročelnica  Ureda  Grada,  Anamarija  Lukšić, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju, Marija Kadoić 
Balaško,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  proračun  i  financije,  Bruno  Hrvatin,  pročelnik 
Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Donald  Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne  djelatnosti,  Loreta  Blašković,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  upravu  i 
samoupravu, Loredana Ružić Modrušan, stručna suradnica za kulturu, informiranje i odnose 
s javnošću,  Boris Šumberac,  iz Ureda državne uprave Istarske županije,  Dalibor  Zupičić, 
direktor Labin 2000 d..o.o. Labin, Alen Golja, direktor KP „1.Maj“ d.o.o. Labin, Dolores Sorić, 
direktorica  „Labin  stan“  d.o.o.  Labin,  Bogdan  Stanković,  predsjednik  Vijeća  Srpske 
nacionalne manjine u Gradu Labinu, Robi Selan, Adriano Šćulac, Tanja Škopac, predstavnici 
tiska, Silvana Fable, Radio Labin, predstavnica medija. 
Predsjednik  Vijeća  Valter  Poropat,  konstatira  da  prema  izvršenoj  prozivci  Vijeće  ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje  Radio  Labina  te,  kako  nije  bilo  primjedbi  na  predloženi  dnevni  red  sjednice, 
utvrđuje dnevni red sjednice kao i u pozivu za sjednicu. Otvara Aktualni sat.

Aktualni sat

Mladen  Bastijanić  (KLGB  Mladena  Bastijanića)  postavlja  dva  vijećnička  pitanja 
Gradonačelniku. Prvo pitanje odnosi se na stanove u vlasništvu Grada Labina, te pita koliko 
ima stanova u vlasništvu Grada Labina koji nisu u „upotrebi“ tj. ne koriste se iz raznoraznih 
razloga.  Obrazlaže da Gradonačelnik  skriva spisak stanova te neće da se objave imena 
korisnika, a ovo pitanje ide u smjeru rješavanja problema stanovanja obitelji koji nemaju stan. 
Poznato je da Grad Labin posjeduje više stanova koji se ne koriste najčešće zbog razloga da 
nisu u dobrom-useljivom stanju, pa na taj način propada imovina grada. Moli Gradonačelnika 
da „upregne“ gradske službe i  gradske firme, da se riješe takvi  stanovi,  te da se daju u 
upotrebu potrebitim stanarima. Apelira da se ne smije dozvoliti da ti stanovi i kuće propadaju, 
a da u isto vrijeme naši građani žive u neadekvatnim uvjetima, kao što su zgrada Apoteke ili 
slučajevi kao što je peteročlana obitelj, koja živi u samačkom u jednoj sobi. Nadalje želi da se 
zbog povratka života u starogradsku jezgru prioritetno riješe stanovi i kuće u Starom gradu 
Labinu. Smatra da bi se u cilju revitalizacije Starog grada moglo izvući sredstva iz fondova 
EU. Drugo vijećničko pitanje također postavlja Gradonačelnike, te ga moli da odgovori na 
pitanje, koliko je Grad Labin kandidirao projekata i  koliko je to „novaca“ u EU projektima, 
znajući da Grad Labin nije participirao predpristupnim EU fondovima, te ga zanima iznos za 
EU.  Pitanju  prilaže  informaciju  Grada  Jastrebarskog,  koji  je  postao  pokretač  i  mentor 
susjednim općinama, ali i ostalim gradskim tvrtkama i institucijama.
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Vijećnik je pitanja postavio u papirnatom obliku.
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio.

Tulio Demetlika, Gradonačelnik svih srdačno pozdravlja i odgovara na pitanje te ističe da su 
vijećnici  dobili  danas  na  klupe  odgovor  na  isto  pitanje  koje  je  na  13.  redovnoj  sjednici 
Gradskog vijeća postavio vijećnik  Daniel  Mohorović.  Iz predočenog pisanog odgovora se 
može vidjeti  da Grad Labin  upravlja  sa 125 stanova,  uz odgovor  je  priložen i  spisak tih 
stanova  sa  podacima  o  površini  stana  i  ugovorenoj  godišnjoj  najamnini.  Ističe  da  se  iz 
priloženog popisa stanova može primjetiti da Grad ima 6 derutnih prostora, što stanova u 
Starom gradu Labinu (u ulici Joakima Rakovca), što derutne kuće na Vinežu (krvova placa), 
Presici  i  u  Starom gradu  Labinu  (Ulica  G.  Martinuzzi).  Ističe  dalje  da  je  Grad  uredio  (i 
dodjelio) tri stana na Vinežu, radi se o prostoru bivše trgovine živežnim namirnicama, a u 
2015.  godini  ima namjeru urediti  i  obnoviti  prostor  preko puta bivše gostione Joso (sada 
pekare) na Vinežu (Vinež 67) i napraviti 4 ili 5 stanova. Ističe dalje da za derutne stanove 
treba ili iznaći mogućnosti za financiranje njihove obnove ili ih prodati. Što se tiče drugog 
pitanja koliko je projekata Grad kandidirao i koliko je novaca povukao, kaže da je pizanje 
opširno i da će se pripremiti pisani odgovor. Ponovo ističe vezano za istaknuti primjer Grada 
Jastrebarskog da treba voditi računa da li se radi o gradu ispod ili iznad 10000 stanovnika. 
Poziva vijećnika Mladena Bastijanića da savjetuje ukoliko zna kako povući sredstva iz EU za 
obnovu stanova.

Mladen  Bastijanić  (KLGB  Mladena  Bastijanića)  odgovara  i  pojašnjava  da  je  konkretno 
govorio da ga interesiraju oni stanovi koji su u vlasništvu Grada a koji su u derutnom stanju i 
koji su vizualna sramota kao zgrada Apoteke, određeni stanovi u Starom gradu Labinu isl. 
Kaže da je rekao da bi se u okviru starogradske jezgre moglo za revitalizaciju života i zgrada 
u  Starom gradu,  tom našem prelijepom gradiću  i  te  kako  mogla  povući  sredstva iz  EU 
fondova, a kako i na koji način, kaže ako je on toliko jak onda će doći u gradske službe i dati 
će jedan prijedlog.

Josip Mohorović (IDS-HSU-HNS), postavlja vijećničko pitanje i iznosi mišljenje da je kružni 
tok kod groblja vrlo lijep i funkcionalan, ali smatra da nedostaje sanitarni čvor, budući da u 
ljetnim mjesecima bude parkirano po priličan broj autobusa, pa bi, ističe, jedan takav objekt 
bio nužno potreban.
Vijećnik je pitanje postavio u papirnatom obliku.
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Tulio  Demetlika,  Gradonačelnik,  odgovara  da  potreba  za  sanitarnim  čvorom  na  tom 
parkiralištu je nužno potrebna, te da za sada postoji mogućnost jedino da se organizira da se 
koristi sanitarni čvor u sklopu gradskog groblja s time da je činjenica da većina turista silazi s 
autobusa na trgu u Starom gradu. U svakom slučaju zahvaljuje na ovom pitanju i za slijedeće 
ljeto se eventualno može postaviti set kemijskih wc-a na toj lokaciji i na taj način rješiti gorući 
problem s obzirom da se u Proračunu za 2015. godinu nisu planirala sredstva za izgradnju 
priključka za wc-e na toj lokaciji.

Daniel Mohorović (SDP), postavlja dva vijećnička pitanja. Prvo pitanje se odnosi na saznanje 
da se planira proširenje naplate parkiranja na području Podlabina, te pita da li se po tom 
pitanju planira jedna točka dnevnog reda buduće sjednice u 2015. godini ili čak i tematska 
sjednica Vijeća na tu temu u idućoj godini. Dalje pita, kada će Grad Labin vratiti livadu na 
Katurama u prvobitno stanje, budući je razrovana zbog dodjele te javne površine Cirkusu koji 
je gostovao u Labinu na toj površini od 12. do 16. studenog 2014. godine. Naime, livada je 
još uvijek razrovana i ako je prošlo mjesec dana. Mišljenja je da bi bilo dobro a i u cilju veće 
transparentnosti  da  se  pitanja  i  odgovori  na  vijećnička  pitanja  objavljuju  na  službenim 
stranicama Grada Labina.
Vijećnik nije pitanja postavio u papirnatom obliku.
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Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara vezano za proširenje zona naplate parkinga na 
području  Grada Labina da već  postoji  projekt  za izgradnju  dvoetažnog parkirališta  ispod 
FINA-e i rekonstrukcije kompletne Rudarske ulice, te je Grad u pregovorima za proširenje 
parkirnog  prostora  iza  bivše  stanice  za  tehnički  pregled  vozila  Istratrans,  naime,  prije 
uvođenja dodatnih mjera želi se sagledati cijeli taj prostor radi davanja određene alternative 
za parkirna mjesta. Ističe da je i zaključak Gradskog vijeća bio da se ne prave razlike između 
Starog grada Labina, Rapca i Donjeg Labina, a Grad Labin ima tri - četiri  centra koja su 
opterećena prometom i  to  Riva Rabac,  Stari  Grad Labin  -  Titov trg u  Labinu i  dio  ulica 
Rudarska i Zelenice. Kaže dalje da je TD Labin 2000 d.o.o. zaduženo za regulaciju prometa 
ali i zaštitu okoliša vezano za uski centar Grada, te da je politika Grada da se centar Grada 
mora rasteretiti  od prometa,  zato je prometna studija  izrađena i  kada bude sve spremno 
vijećnici će se s njome upoznati, a Vijeće i donosi Odluku o uređenju prometa na području 
Grada Labina radi utvrđivanja dodatnog parkirališnog prostora i način parkiranja. Vezano za 
boravak Cirkusa na javnoj površini na Katurama u Gradu Labinu, odgovara da je naknada 
plaćena, da je livadu trebalo izvaljati i vratiti u prvobitno stanje, ali zbog stalnih kiša to se do 
sada  još  nije  moglo  napraviti.  Što  se  tiče  objavljivanja  vijećničkih  pitanja  i  odgovora  na 
službenim web stranicama Grada Labina ističe da se o tome već razgovaralo na Kolegiju 
gradonačelnika sa pročelnicima Gradske uprave i da je u tijeku drugi Natječaj za grafičko 
oblikovanje web stranica Grada Labina, te će se urediti poseban prostor za vijećnička pitanja 
i odgovore. 

Valter  Poropat  predsjednik  Vijeća  predlaže  da  se  napravi  tabela  vijećničkih  pitanja  i 
odgovora, te da bude vidljivo na koja vijećnička pitanja nije odgovoreno. Kako više nema 
prijavljenih vijećnika za vijećnička pitanja daje riječ Jasmini Milanović Ružić, pročelnici Ureda 
Grada, da pročita ocjenu zakonitosti općeg akta Ureda državne uprave u Istarskoj županiji _ 
Ureda predstojnika zaprimljenu u Grad 22. prosinca 2014. godine.

Jasmina Milanović Ružić,  pročelnica Ureda Grada, ističe da u skladu sa Statutom Grada 
Labina  i  sukladno  Zakonu  o  lokalnoj  i  područnoj  (regionalnoj)  samoupravi  u  postupku 
nadzora zakonitosti  rada predstavničkog tijela,  predsjednik  Gradskog vijeća dostavlja  sve 
opće i druge akte Gradskog vijeća predstojniku Ureda državne uprave u Istarskoj županiji u 
roku od 15 dana od dana donošenja akta. U konkretnom slučaju, na 13. sjednici Gradskog 
vijeća  kada  se  donosila  Odluka  o  određivanju  osnovice  i  koeficijenta  za  obračun  plaće 
Gradonačelnika i zamjenice Gradonačelnika koji dužnost obnašaju profesionalno postavilo 
se na Vijeću od strane jednog vijećnika Gradskog vijeća pitanje zakonitosti ove Odluke, a 
napose  točke  V.  Odluke  koja  uređuje  da  sva  prava  iz  radnog  odnosa  Gradonačelnik  i 
zamjenica Gradonačelnika koji  dužnost obnašaju profesionalno ostvaruju sukladno aktima 
koji se primjenjuju na zaposlene u Gradskoj upravi Grada Labina. Iz Ureda prestojnika je 
odgovoreno  da  je  Odluka  o  određivanju  osnovice  i  koeficijenta  za  obračun  plaće 
Gradonačelnika  i  zamjenice  Gradonačelnika  koji  dužnost  obnašaju  profesionalno  od  27. 
studenog  2014.  godine  zakonita tj.  nedvojbeno  je  da  Gradonačelnik  i  zamjenica 
Gradonačelnika  osim prava na plaću  ostvaruju  i  sva druga prava iz  rada,  a  na koja  se 
primjenjuju  Kolektivni  ugovor  („Službene  novine Istarske županije“,  broj  13/06.),  Zakon  o 
službenicima i  namještenicima u lokalnoj  i  područnoj  (regionalnoj)  samoupravi  („Narodne 
novine“, broj 86/08., 61/11.), te podredno Zakon o radu odnosno akti koji se primjenjuju na 
zaposlene  u  Gradskoj  upravi  Grada  Labina.  Naime,  člankom  90.a  Zakona  o  lokalnoj  i 
područnoj (regionalnoj)  samoupravi je propisano da gradonačelnici  i  njihovi  zamjenici  koji 
dužnost  obnašaju  profesionalno  za  vrijeme  profesionalnog  obavljanja  dužnosti  ostvaruju 
pravo na plaću kao i druga prava iz rada, a vrijeme obavljanja dužnosti uračunava im se u 
staž osiguranja.
Ocjena zakonitosti općeg akta u papirnatom obliku prilaže se Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio.
 
 Valter  Poropat  predsjednik  vijeća zaključuje Aktualni  sat  i  objavljuje  utvrđeni  dnevni  red 
sjednice Vijeća.
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AD. 1.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda «Usvajanje Zapisnika 
sa 13. redovne sjednice Gradskog vijeća“. Otvara raspravu.

Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića) kaže da ima primjedbu na odgovor TD 
Vodovod-a Labin d.o.o. na njegovo vijećničko pitanje postavljeno na 13. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća održanoj 27. studenog 2014. godine, a tiče se problema sa kvalitetom vode 
koju koriste krajnji korisnici tj. zamućenja nakon otklanjanja kvara ili nekog drugog zahvata i 
prekida u napajanju što potom zahtjeva ispiranje cijevovoda da bi se dobilo potrebnu razinu 
kvalitete vode za korištenje. 

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, odgovara vijećniku da to nije primjedba na Zapisnik, već 
je možda nezadovoljan s dobivenim odgovorom na postavljeno vijećničko pitanje i upućuje 
vijećnika da na Aktualnom satu postavi dodatno pitanje.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća zaključuje raspravu i daje na glasovanje „Zapisnik sa 13. 
redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“, te nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće 
glasovanjem 15 „ZA“ i 2 „UZDRŽANA“ prihvatilo Zapisnik sa 13. redovne sjednice Gradskog 
vijeća Grada Labina.

AD. 2.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  drugu  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Programa pripreme i gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i ostalih objekata 
za 2015. godinu i projekcije za 2016. I 2017. godinu“.
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Amandmane čita: Jasmina Milanović Ružić. pročelnica Ureda Grada.
Vijećnik Mladen Bastijanić je dao 2 amandmana: Projekt „Žena s brentom“, koji amandman 
se  prihvaća  i  postaje  sastavni  dio  konačnog  prijedloga  Programa  i  Projekt  izgradnje 
vodovodne infrastrukture, koji amandman se ne prihvaća sa obrazloženjem kao u Zaključku 
o izjašnjavanju o amandmanima od 10. prosinca 2014. godine.
Zaključak o izjašnjavanju o amandmanima prilaže se Zapisniku i čini njegov sastavni dio.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.
Vijećnik Mladen Bastijanić ne prihvaća obrazloženje i traži glasovanje po amandmanu.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, daje amandman na glasovanje.
GLASOVANJEM: 6 „ZA“, amandman nije prošao.
Vijećnik Silvano Vlačić je dao 2 amandmana „radovi na sanaciji zida i ceste Presika“ i „izrada 
elaborata  Analiza  trasa  mogućih  obilaznica  starogradske  jezgre“  koji  amandmani  se 
prihvaćaju i postaju sastavni dio konačnog prijedloga Programa.
Predlagač,  Gradonačelnik  Grada Labina  je  dao 4  amandmana i  to  novi  kapitalni  projekt 
„Izgradnja  i  uređenje  Parka  Hrvatskih  branitelja  Domovinskog  rata“,  nastavak  kapitalnog 
projekta  „Izgradnja  Parka  Kature-I“,  povećanje  planiranog  iznosa  investicije  u  tekućem 
projektu „Sanacija zvonika“ za 250.000,00 kuna i „Intelektualne i ostale usluge“ povećati za 
50.000,00 kuna za potrebe rada Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
gradnju na poslovima legalizacije, koji amandmani postaju sastavni dio konačnog prijedloga 
Programa.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  zaključuje  raspravu  i  daje  na  glasovanje  „Program 
pripreme i gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i ostalih objekata za 2015. 
godinu  i  projekcije  za  2016.  i  2017.  godinu“, te  nakon  glasovanja  utvrđuje  da  je  Vijeće 
glasovanjem  12 „ZA“, 3 „PROTIV“ i 2 „UZDRŽANA“ donijelo „Program pripreme i gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture i ostalih objekata za 2015. godinu i projekcije za 
2016. i 2017. godinu““.

4



AD. 3.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  treću  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. 
godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Amandman čita: Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada.
Vijećnik  Mladen  Bastijanić  je  dao  1  amandman:  Projekt  „Javne  špine  Labinštine“,  koji 
amandman se djelomično prihvaća i postaje sastavni dio konačnog prijedloga Programa.
Zaključak o izjašnjavanju o amandmanima prilaže se Zapisniku i čini njegov sastavni dio.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.
Vijećnik Mladen Bastijanić ne prihvaća obrazloženje i traži glasovanje po amandmanu. Ističe 
da se ovdje radi o jednom novom i inovativnom projektu javnih špina na kojima će biti voda 
prvenstveno iz izvora Kožljak i koja će se tretirati UV zračenjem, dakle na prirodan način, a 
ne klorom, te bi se ovim projektom građanima pružila najbolja voda s najmanjom cijenom na 
tržištu  i  na  taj  način  bi  se  građanima  pružila  ekonomska  stabilnost  da  više  ne  moraju 
kupovati  vodu  sumnjive  kvalitete  u  plastičnim  bocama,  a  isto  tako  bi  im  se  pomoglo  i 
zdravstveno.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, daje amandman na glasovanje.
GLASOVANJEM: 6 „ZA“, amandman nije prošao u cjelosti.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  zaključuje  raspravu  i  daje  na  glasovanje  „Program 
održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“, te 
nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 3 „PROTIV“ i 2 „UZDRŽANA“ 
donijelo „Program održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu i projekcije za 2016. 
i 2017. godinu““.

AD. 4.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  četvrtu  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Programa jačanja gospodarstva za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća konstatira da za ovaj prijedlog nema amandmana i otvara 
raspravu.

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), konstatira da su za ovu sjednicu vijećnici 
dobili novi prijedlog Prorama koji se u obrazloženju razlikuje od prvog čitanja i pita zašto je to 
tako.  Naime,  pojašnjava  da  u  novom  prijedlogu  obrazloženja  nema  točke  4. 
Subvencioniranje najma poslovnog prostora u vlasništvu Grada Labina – 10% popusta na 
ugovorenu mjesečnu najamninu kod redovnog plaćanja naima i točke 5. Mjera za obnovu 
pčelinjeg fonda, a koje točke su bile u obrazloženju prijedloga za prvo čitanje.

Zoran  Rajković,  zamjenik  Gradonačelnika,  pojašnjava  i  ističe  da  je  već  prošli  puta  kod 
izlaganja  prvog  čitanja  Nacrta  Prijedloga  Programa  istaknuo  da  su  u  međuvremenu  od 
podjele materijala za prvo čitanje pristigla mišljenja Odbora za gospodarstvo i Povjerenstva 
za dodjelu potpora i rečeno je da se neće posebno isticati pčelari da se ne bi zakidali ostali, 
te se to dodalo u točku 3. koja sada glasi: „Subvencioniranje nabave opreme i inventara“, a 
što se tiče bivše točke 4. i poslovnog prostora u vlasništvu Grada, zaključeno je da se neće 
favorizirati poslovni prostori u vlasništvu Grada tako da svi budu ravnopravni prema tržišnim 
prilikama. 

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu i daje na glasovanje „Program jačanja 
gospodarstva za 2015.  godinu i  projekcije  za 2016.  i  2017.  godinu,  te nakon glasovanja 
utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, 3 „PROTIV“ i 2 „UZDRŽANA“, donijelo „Program 
jačanja gospodarstva za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“.
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AD. 5.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  petu  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Socijalnog programa Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, konstatira da po ovoj točki nema pristiglih amandmana.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, daje na glasovanje „Socijalni programa Grada Labina za 
2015. godinu i projekcije za 2016. I 2017. godinu, te nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće 
glasovanjem 15 „ZA“ i 2 „UZDRŽANA“, donijelo „Socijalni programa Grada Labina za 2015. 
godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“.

AD. 6.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  šestu  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Kulturnog programa pod pokroviteljstvom Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. 
i 2017. godinu“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Amandman čita: Jasmina Milanović Ružić. pročelnica Ureda Grada.
Predlagač, Gradonačelnik Grada Labina je dao 1 amandman da se sredstva za Aktivnost 
Praktična realizacija na projektu cakavica, Matije Vlačića i rudarstva povećaju za 5.000,00 
kuna  i  iznose  40.000,00  kuna  čime  se  zadržava  prošlogodišnja  razina  financiranja,  a 
istovremeno se sredstva za Aktivnost  Sufinanciranje  projekata kulture na poziciji  Tekuće 
donacije-neraspoređena sredstva smanjuju za 5.000,00 kuna te iznose 45.000,00 kuna, koji 
amandman postaje sastavni dio konačnog prijedloga Programa.
Zaključak o izjašnjavanju o amandmanima prilaže se Zapisniku i čini njegov sastavni dio.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  daje  na  glasovanje  „Kulturni  programa  pod 
pokroviteljstvom Grada  Labina  za  2015.  i  projekcije  za  2016.  i  2017.  godinu“,  te  nakon 
glasovanja  utvrđuje  da je  Vijeće glasovanjem 16 „ZA“ i  1  „UZDRŽAN“,  donijelo  „Kulturni 
programa pod pokroviteljstvom Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. 
godinu“.

AD. 7.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  sedmu  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Programa javnih potreba u sportu Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. 
godinu“.
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, konstatira da po ovoj točki nema pristiglih amandmana.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  daje na glasovanje  „Program javnih  potreba u sportu 
Grada Labina za 2015. i projekcije za 2016. i 2017. godinu“, te nakon glasovanja utvrđuje da 
je Vijeće glasovanjem 16 „ZA“ i  1 „UZDRŽAN, donijelo „Program javnih potreba u sportu 
Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“.

AD. 8.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  osmu  točku  dnevnog  reda  „Donošenje 
Proračuna Grada Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu“.
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, konstatira da po ovoj točki nema pristiglih amandmana.
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća, daje na glasovanje „Proračun Grada Labina za 2015. i 
projekcije za 2016. i 2017. godinu“, te nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 
11 „ZA“, 5 „PROTIV“ i  1 „UZDRŽAN“ donijelo „Proračun Grada Labina za 2015. godinu i 
projekcije za 2016. i 2017. godinu“.

AD. 9.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izvršavanju Proračuna Grada Labina za 2015. godinu“.
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno  obrazloženje  za  ovu  točku  je  dala  Marija  Kadoić  Balaško,  pročelnica  Upravnog 
odjela za proračun i financije.
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.
Rasprave nema.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  zaključuje  raspravu  i  daje  na  glasovanje  „Odluku  o 
izvršavanju Proračuna Grada Labina za 2015. godinu“, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće  glasovanjem  „JEDNOGLASNO“,  donijelo  „Odluku  o  izvršavanju  Proračuna  Grada 
Labina za 2015. godinu“

Tulio Demetlika,  Gradonačelnik,  zahvaljuje se svim vijećnicama i vijećnicima na podršci  i 
konstruktivnim prijedlozima te izglasanom Proračunu Grada Labina za 2015. godinu.

AD. 10.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izradi izmjena i dopuna detaljnog plana uređenja Poslovne zone Vinež II faza“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu.
U raspravi su sudjelovali vijećnici:  Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), William 
Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada).  
Silvano  Vlačić  (KLGB nositelja  Silvana  Vlačića)  kaže  da  ima  jednu  tehničku  primjedbu, 
naime, smatra da dokumenti koji se tiču građenja i slično moraju biti u skladu s zakonima RH 
i na hrvatskom jeziku i ne vidi potrebe zašto je uz materijal za raspravu i odlučivanje priložen 
dokument koji je priložen i to bez prijevoda.
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada) kaže da misli da kopija katastarskog plana koja 
je priložena uz materijal nije službeni dokument, već samo pokazuje što se želi napraviti.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu i daje na glasovanje „Odluku o izradi 
izmjena i dopuna detaljnog plana uređenja Poslovne zone Vinež II faza“, te nakon glasovanja 
utvrđuje da je Vijeće glasovanjem  16 „ZA“ i 1 „UZDRŽAN“ donijelo „Odluku o izradi izmjena i 
dopuna detaljnog plana uređenja Poslovne zone Vinež II faza“.

Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu. 

Sjednica je tonski snimana.

Dovršeno u  18,00 sati.

       ZAPISNIK VODILA                    PREDSJEDNIK

  Jasmina Milanović Ružić                                              Valter Poropat
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